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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 

更正 

 

關於2018年11月30日公布的香港知識產權公報： 

分項“接納註冊(全文本)”，類別6-10，第441頁，類別16-20，第95頁，類別41-

45，第156 及307頁，商標註冊申請編號 304730256 的一系列商標的標示應為

“是”。 

 

關於 2019 年 3 月 15 日公布的香港知識產權公報： 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 26-30，第 31 頁 ﹔類別 31-35，第 38 頁 ﹔類

別 41-45，第 11 頁，商標註冊申請編號 304666645AB 的一系列商標的標示應為 

“No”。 

 

關於 2019 年 3 月 22 日公布的香港知識產權公報： 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 11-15，第 30 頁 ﹔類別 36-40，第 113 頁 ﹔

類別 41-45，第 3 頁，商標註冊申請編號 303692548AA 的一系列商標的標示應

為 “No”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 41-45，第 125 頁，商標註冊申請編號 

303692548AB 的一系列商標的標示應為 “No”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 6-10，第 2 頁 ，第 61 頁，第 208 頁﹔類別11-

15，第 47 頁 ﹔類別16-20，第 4 頁，第 54 頁，第 88 頁﹔類別 21-25，第 2 

頁，第 28 頁﹔類別 26-30，第 2 頁，第 15 頁﹔類別 36-40，第 2 頁，第 83 

頁 ﹔類別 41-45，第 4 頁，商標註冊申請編號 304203323AB 的一系列商標的標

示應為 “No”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 16-20，第 6 頁，第 56 頁 ﹔類別 31-35，第 

54 頁 ﹔類別 36-40，第 3 頁，第 53 頁，商標註冊申請編號 304282920AA 的一

系列商標的標示應為 “No”。 
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關於 2019 年 3 月 29 日公布的香港知識產權公報： 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 1-5，第 36 頁 ，第 125 頁，類別 31-35，第 

95 頁，商標註冊申請編號 304469653AA 的一系列商標的標示應為 “否”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 6-10，第 176 頁 ﹔類別 41-45，第 176 頁，商

標註冊申請編號 304469653AB 的一系列商標的標示應為 “否”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 41-45，第 194 頁，商標註冊申請編號 

304469653AC 的一系列商標的標示應為 “否”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 31-35，第 119 頁，商標註冊申請編號 

304648069AB 的一系列商標的標示應為 “否”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 6-10，第 28 頁 ﹔類別 16-20，第 12 頁，第 

96 頁 ﹔類別 21-25，第 3 頁，第 24 頁，商標註冊申請編號 304500396AA 的一

系列商標的標示應為 “否”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 31-35，第 105 頁 ﹔類別 36-40，第 8 頁 ﹔類

別 41-45，第 13 頁，商標註冊申請編號 304564503AB 的一系列商標的標示應為 

“No”。 

 

分 項 ” 接 納 註 冊 ( 全 文 本 )” ， 類 別  6-10 ， 第  20 頁 ， 商 標 註 冊 申 請 編 號 

304573594AA的一系列商標的標示應為 “No”。 

 

關於 2019 年4 月 4 日公布的香港知識產權公報： 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 1-5，第 50 頁 ﹔類別 11-15，第 49 頁 ﹔類別

26-30，第 2 頁，第 17 頁 ﹔類別 41-45，第 14 頁，商標註冊申請編號 

304531022AA 的一系列商標的標示應為 “No”。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 6-10，第 71 頁 ﹔類別 16-20，第 7 頁 ﹔類別

31-35，第 63 頁 ﹔類別 36-40，第 91 頁 ﹔類別 41-45，第 5 頁，第 309 頁，商

標註冊申請編號 304147678AA 的一系列商標的標示應為 “No”。 
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分 項 ” 接 納 註 冊 ( 全 文 本 )” ， 類 別  21-25 ， 第  76 頁 ， 商 標 註 冊 申 請 編 號 

304690026AB 的一系列商標的標示應為 “No” 。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 31-35，第 117 頁，商標註冊申請編號 

304720086AA 的一系列商標的標示應為 “No” 。 

 

關於 2019 年 4 月 12 日公布的香港知識產權公報： 

分 項 ” 接 納 註 冊 ( 全 文 本 )” ， 類 別  31-35 ， 第  57 頁 ， 商 標 註 冊 申 請 編 號 

304552236AA 的一系列商標的標示應為 “No”。 

 

分 項 ” 接 納 註 冊 ( 全 文 本 )” ， 類 別  31-35 ， 第  58 頁 ， 商 標 註 冊 申 請 編 號 

304597868AA 的一系列商標的標示應為 “No” 。 

 

分項”接納註冊(全文本)”，類別 11-15，第 6 頁，第 25 頁﹔類別16-20，第 14 

頁，第 120 頁 ﹔類別 21-25，第 9 頁 ，第 39 頁 ，第 49 頁，第 69 頁﹔類別 26-

30，第 27 頁，商標註冊申請編號 304737998AB 的一系列商標的標示應為 

“No”。 

 

 

 

ERRATA 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 30 November 

2018 : 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 6-10, on 

pages 441-442, Class 16-20, on pages 95-96, Class 41-45, on pages 156-157 

and 307-308, the indicator for series mark of Trade Mark Application No. 

304730256 should read “Yes” 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 15 March, 

2019: 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 26-

30, on page 31; Class 31-35, on page 38; Class 41-45, on page 11, the Series 
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Mark indicator of Trade Mark Application No. 304666645AB should read 

“No”. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 22 March, 

2019: 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 11-

15, on page 30; Class 36-40, on page 113; Class 41-45, on page 3, the Series 

Mark indicator of Trade Mark Application No. 303692548AA should read 

“No”. 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 41-

45, on page 125, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

303692548AB should read “No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, 

on page 2, page 61, page 208; Class 11-15, on page 47; Class 16-20, on page 

4, page 54, page 88; Class 21-25, on page 2, page 28; Class 26-30, on page 2, 

page 15; Class 36-40, on page 2, page 83; Class 41-45, on page 4, the Series 

Mark indicator of Trade Mark Application No. 304203323AB should read 

“No”. 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 16-

20, on page 6, page 56; Class 31-35 on page 54; Class 36-40 on page 3, page 

53, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 304282920AA 

should read “No”. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 29 March, 

2019: 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, 

on page 36, page 125; Class 31-35, on page 95, the Series Mark indicator of 

Trade Mark Application No. 304469653AA should read “否”. 
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Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, 

on page 176; Class 41-45, on page 176, the Series Mark indicator of Trade 

Mark Application No. 304469653AB should read “否”. 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 41-

45, on page 194, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304469653AC should read “否”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 31-

35, on page 119, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304648069AB should read “否”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, 

on page 28; Class 16-20, on page 12, page 96; Class 21-25, on page 3, page 

24, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 304500396AA 

should read “否”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 31-

35, on page 105; Class 36-40, on page 8; Class 41-45, on page 13, the Series 

Mark indicator of Trade Mark Application No. 30456403AB should read 

“No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, 

on page 20, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304573594AA should read “No”.  

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 4 April, 2019: 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, 

on page 50; Class 11-15, on page 49; Class 26-30, on page 2, page 17; Class 

41-45, on page 14, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304531022AA should read “No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, 

on page 71; Class 16-20, on page 7; Class 31-35, on page 63; Class 36-40, on 
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page 91; Class 41-45, on page 5, page 309, the Series Mark indicator of Trade 

Mark Application No. 304147678AA should read “No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 21-

25, on page 76, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304690026AB should read “No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 31-

35, on page 117, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304720086AA should read “No”.  

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 12 April, 2019: 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 31-

35, on page 57, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304552236AA should read “No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 31-

35, on page 58, the Series Mark indicator of Trade Mark Application No. 

304597868AA should read “No”.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 11-

15, on page 6, page 25; Class 16-20, on page 14, page 120; Class 21-25, on 

page 9, page 39, page 49, page 69; Class 26-30, on page 27, the Series Mark 

indicator of Trade Mark Application No. 304737998AB should read “No”.  

 


